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Rada Miejska w Prudniku 

Komisja Rewizyjna 

Protokół nr XI/2025 
 

Posiedzenie w dniu 28 stycznia 2025 r. 

Obrady rozpoczęto 28 stycznia 2025 r. o godz. 13:00, a zakończono o godz. 14:48 tego 

samego dnia. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 8 członków. 

Obecni: 

1. Renata Heda 

2. Łukasz Karpowicz 

3. Paweł Licznar 

4. Mieczysław Partyczny 

5. Witold Rygorowicz 

6. Aneta Samotus 

7. Andrzej Włosek 

8. Wiesław Zawiślak 

/lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu/ 

 

1. Sprawy organizacyjne: 

a) Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum 

Posiedzeniu komisji przewodniczył Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Witold Rygorowicz. 

Przewodniczący na wstępie przywitał radnych oraz zaproszonych gości. Stwierdził, że 

Komisja posiada quorum do podejmowania opinii i wniosków. 

W posiedzeniu udział wzięli: Burmistrz Grzegorz Zawiślak, Wiceburmistrz Wiesław 

Kopterski, Skarbnik Gminy Wioleta Zator, Kierownik Referatu Gospodarki Odpadami 

Monika Gniecka – Witkowska, Naczelnik Wydziału Mienia Gminy Dorota Szmulik, 

Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej Katarzyna Żurawiecka – Kaszoid. 

 

b) Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji w dniu 16.12.2024 r. 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji w 

dniu 16.12.2024 r. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji w dniu 16.12.2024 r..  

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Renata Heda, Łukasz Karpowicz, Witold Rygorowicz, Aneta Samotus, Andrzej Włosek, 

Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Licznar, Mieczysław Partyczny 

 

2. Przyjęcie Sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli początkujących, 

mianowanych i dyplomowanych w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu 

terytorialnego - Gminę Prudnik za rok 2024 (druk nr 157) 

Informacje zawarte w druku omówił Wiceburmistrz Wiesław Kopterski.  

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie Sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli początkujących, 
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mianowanych i dyplomowanych w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu 

terytorialnego - Gminę Prudnik za rok 2024 (druk nr 157).  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Renata Heda, Łukasz Karpowicz, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Licznar 

 

3. Ocena szkód po powodzi we wrześniu 2024 roku oraz przedstawienie założeń do Programu 

odbudowy infrastruktury komunalnej po powodzi, w tym: 

a) Przyjęcie Informacji nt. zrealizowanej pomocy dla powodzian - tabela zbiorcza OPS (druk 

nr 158.1) 

Przewodniczący Komisji Witold Rygorowicz stwierdził, że z informacji wynika, iż gmina 

stanęła na wysokości zadania, choć trzeba mieć na uwadze mankamenty po stronie rządowej i 

nie każdy otrzymał wystarczającą powódź. 

Radny Mieczysław Partyczny zauważył, że czas na wykonanie prac i rozliczenia się z nich 

jest krótki, a brakuje fachowców, aby wykonywać prace remontowe. Zapytał czy można 

zwrócić się z wnioskiem o przedłużenie terminu? 

Wiceburmistrz Wiesław Kopterski oznajmił, że sytuacja jest dynamiczna i być może strona 

rządowa przedłuży termin, a jeśli nie to na szczeblu gminy będzie wniosek o przedłużenie 

terminu. 

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie Informacji nt. zrealizowanej pomocy dla powodzian - tabela zbiorcza OPS (druk mr 

158.1).  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Renata Heda, Łukasz Karpowicz, Paweł Licznar, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, 

Aneta Samotus, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

 

b) Przyjęcie Informacji o wydatkach bieżących na usuwanie skutków powodzi (druk nr 158.2) 

Radna Aneta Samotus zapytała z czego wynika informacja, że gmina musiała zwrócić część 

środków?  

Wiceburmistrz Wiesław Kopterski oznajmił, że warunki atmosferyczne spowodowały, że 

należało zaniechać niektórych prac związanych z usuwaniem skutków, stąd brak możliwości 

zrealizowania terminu.  

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie Informacji o wydatkach bieżących na usuwanie skutków powodzi (druk nr 158.2).  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Renata Heda, Łukasz Karpowicz, Paweł Licznar, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, 

Aneta Samotus, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 
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c) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia informacji o stanie infrastruktury 

komunalnej Gminy Prudnik po powodzi we wrześniu 2024 r. (druk nr 159) 

Radni podjęli dyskusję dotyczącą pomocy uzyskanej przez gminy, które złożyły niepełną 

dokumentację zaraz na początku jej udzielania. Wyrazili oburzenie, że w niektórych 

aspektach gmina Prudnik została pomięta. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia informacji o stanie infrastruktury 

komunalnej Gminy Prudnik po powodzi we wrześniu 2024 r. (druk nr 159).  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Renata Heda, Łukasz Karpowicz, Paweł Licznar, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, 

Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Aneta Samotus 

 

d) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie apelu o podjęcie działań w zakresie ochrony 

przed powodzią terenów w gminie Prudnik (druk nr 160) 

Burmistrz Grzegorz Zawiślak oznajmił, że do apelu zostaną wprowadzone poprawki, które 

przedstawione zostaną na sesji. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie apelu o podjęcie działań w zakresie ochrony 

przed powodzią terenów w gminie Prudnik (druk nr 160).  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Renata Heda, Łukasz Karpowicz, Paweł Licznar, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, 

Aneta Samotus, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

 

4. Zaopiniowanie projektów uchwał pod obrady XVI Sesji Rady Miejskiej w Prudnik: 

Gospodarka finansowa 

Projekty chwał z zakresu gospodarki finansowej omówiła Skarbnik Wioleta Zator. 

a) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2025 rok 

(druk nr 161) 

Radny Andrzej Włosek zapytał o wsparcie dla Państwowej Straży Pożarnej. Na jaki cel 

środki mają być przeznaczone? 

Burmistrz Grzegorz Zawiślak poinformował, że środki pochodzą z nadwyżki budżetowej i 

przeznaczone będą na remont zaplecza sanitarnego PSP w Prudniku.  Burmistrz podkreślił 

dobrą współpracę gminy Prudnik z Państwową Strażą Pożarną, dodał, że gmina nieraz 

otrzymała pomoc od PSP, dlatego teraz również jest za tym, aby tego wsparcia udzielić PSP.  

Radny Andrzej Włosek oznajmił, że nie jest przeciwny udzielania pomocy PSP, jednak 

poprosił, aby nie zapominać o wsparciu dla Ochotniczych Straży Pożarnych. 

Burmistrz poinformował, że taka pomoc wpływa na OSP. 

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2025 rok 

(druk nr 161).  

Wyniki głosowania 
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ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Renata Heda, Łukasz Karpowicz, Paweł Licznar, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, 

Aneta Samotus, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

 

b) Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Prudnik na lata 2025 - 2028 (druk nr 162) 

Radna Renata Heda wyraziła zdanie, że planując WPF należy monitować wprowadzane do 

niego zadania. 

Burmistrz Grzegorz Zawiślak wyraził zdanie, że czasem coś co wydaje się nierealne do 

wykonania na przestrzeni lat, a na końcu okazuje się, że pojawiają się środki zewnętrzne, 

które pozwalają na sfinalizowanie planów. Wyraził zdanie, że należy planować duże zadania i 

starać się je zrealizować.    

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Prudnik na lata 2025 - 2028 (druk nr 162).  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Renata Heda, Łukasz Karpowicz, Paweł Licznar, Witold Rygorowicz, Aneta Samotus, 

Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

BRAK GŁOSU (1) 

Mieczysław Partyczny 

 

5. Gospodarowanie mieniem: 

Projekty z zakresu gospodarowania mieniem omówiła Naczelnik Wydziału Mienia Gminy 

Dorota Szmulik. 

a) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia zasad 

gospodarowania nieruchomościami Gminy Prudnik (druk nr 163) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia zasad 

gospodarowania nieruchomościami Gminy Prudnik (druk nr 163).  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Renata Heda, Łukasz Karpowicz, Paweł Licznar, Witold Rygorowicz, Aneta Samotus, 

Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

BRAK GŁOSU (1) 

Mieczysław Partyczny 

 

b) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż bezprzetargową 

nieruchomości gruntowej na rzecz właścicieli lokali we Wspólnocie Mieszkaniowej ul. 

Mickiewicza 6 w Prudniku (druk nr 164) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 
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Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż bezprzetargową 

nieruchomości gruntowej na rzecz właścicieli lokali we Wspólnocie Mieszkaniowej ul. 

Mickiewicza 6 w Prudniku (druk nr 164).  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Renata Heda, Łukasz Karpowicz, Paweł Licznar, Witold Rygorowicz, Aneta Samotus, 

Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

BRAK GŁOSU (1) 

Mieczysław Partyczny 

 

c) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż bezprzetargową 

nieruchomości gruntowej na rzecz właścicieli lokali we Wspólnocie Mieszkaniowej ul. 

Grunwaldzka 92-94 w Prudniku (druk nr 165) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż bezprzetargową 

nieruchomości gruntowej na rzecz właścicieli lokali we Wspólnocie Mieszkaniowej ul. 

Grunwaldzka 92-94 w Prudniku (druk nr 165).  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Renata Heda, Łukasz Karpowicz, Paweł Licznar, Witold Rygorowicz, Aneta Samotus, 

Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

BRAK GŁOSU (1) 

Mieczysław Partyczny 

 

d) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż bezprzetargową 

nieruchomości gruntowej na rzecz właścicieli lokali we Wspólnocie Mieszkaniowej ul. 

Staszica 1A w Prudniku (druk nr 166) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedż bezprzetargową 

nieruchomości gruntowej na rzecz właścicieli lokali weWspólnocie Mieszkaniowej ul. 

Staszica 1A w Prudniku (druk nr 166).  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Renata Heda, Łukasz Karpowicz, Paweł Licznar, Witold Rygorowicz, Aneta Samotus, 

Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

BRAK GŁOSU (1) 

Mieczysław Partyczny 

 

e) Zaopiniowanie projektu uchwały uchylającej uchwałę w sprawie zbycia lokalu 

mieszkalnego (druk nr 167) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 
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Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały uchylająca uchwałę w sprawie zbycia lokalu mieszkalnego 

(druk nr 167).  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Renata Heda, Łukasz Karpowicz, Paweł Licznar, Witold Rygorowicz, Aneta Samotus, 

Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

BRAK GŁOSU (1) 

Mieczysław Partyczny 

 

6. Podjęcie uchwał w sprawie 

a) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obejmującego obszar części wsi Łąka Prudnicka 

i Moszczanka (druk nr 168) 

Projekt uchwały omówiła Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej Katarzyna 

Żurawiecka – Kaszoid. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obejmującego obszar części wsi Łąka Prudnicka 

i Moszczanka (druk nr 168).  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Renata Heda, Łukasz Karpowicz, Paweł Licznar, Witold Rygorowicz, Aneta Samotus, 

Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

BRAK GŁOSU (1) 

Mieczysław Partyczny 

 

b) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi i ustalenia stawki takiej opłaty oraz sposobu 

obliczania opłaty (druk nr 169) 

Projekt uchwały omówił Kierownik Referatu Gospodarki Odpadami Monika Gniecka - 

Witkowska.  

 Radny Wiesław Zawiślak oznajmił, że po wysłuchaniu się we wczorajszą dyskusję i po jej 

przeanalizowaniu będzie głosować za podwyżką. Nie jemu oceniać poprzednią radę, ale 

rozumie teraz potrzebę podwyżki. Wszystko idzie do góry, koszty rosną  i będzie głosował za 

podjęciem uchwały.  

Przewodniczący Komisji stwierdził, że po poprzedniej podwyżce, dzięki której udało się 

wypracować nadwyżkę, można mieć wątpliwość, czy obecnie zaproponowana stawka jest 

dobrze wyliczona. 

Wiceburmistrz Wiesław Kopterski oznajmił, że brał udział w negocjacjach i naprawdę 

stawki wyliczone i przedstawione są konieczne dla prawidłowego funkcjonowania systemu. 

Nawet jeśli podwyżka nie zostanie uchwalona to i tak różnice będą musiały zostać pokryte z 

budżetu gminy. 

Radny Łukasz Karpowicz stwierdził, że do tej dyskusji można było podejść pod koniec 

2024 roku. 
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Kierownik Referatu Gospodarki Odpadami Monika Gniecka – Witkowska powiedziała, 

że dane do analizy spływają do końca roku, gdyż brany jest po uwagę również grudzień, w 

którym generowane są odpady oraz kwestia kosztów, które były przedmiotem negocjacji pod 

koniec grudnia. Dodała, że koszty można przewidywać, jednak należy brać pod uwagę 

zmienne: zmienia się morfologia odpadów w przeciągu roku, zmienia się ilość tych odpadów, 

a dodatkowo pod koniec zeszłego roku gminę spotkała powódź.  Przedstawiła członkom 

komisji materiały dodatkowe związane z funkcjonowaniem gospodarki odpadami i udział 

procentowy kosztów ponoszonych przez ZUK oraz przez gminę. 

Burmistrz Grzegorz Zawiślak oznajmił, że koszty funkcjonowania systemu stale rosły, 

jednak do tej pory w gminie wygenerowana była nadwyżka, która końcem roku 2024 została 

skonsumowana. Już w zeszłym roku zgłaszana była konieczność podniesienia stawek. 

Burmistrz oznajmił, że chciałby wprowadzić strategię corocznego urealniania stawek w 

momencie, gdy dobiegający rok będzie rozliczony. Na dzień dzisiejszy widać, że 

zaproponowana kwota 4 zł podwyżki to kwota brakująca do tego, aby system się bilansował.  

Burmistrz wyraził zdanie, że ważnym zadaniem, o które będzie aplikował w tym roku to 

budowa PSZOK-u oraz stacji przeładunkowej. W dalszej części wypowiedzi Burmistrz 

oznajmił, że zdaje sobie sprawę z tego, że decyzja o podwyżce jest trudną decyzją, jednak 

należy zmierzyć się ze wzrastającymi kosztami funkcjonowania systemu oraz konieczności 

jego zbilansowania. 

Radni podjęli dalszą dyskusję w temacie gospodarki śmieciowej. 

Radna Renata Heda wyraziła zdanie, że już przy planowaniu budżetu na rok 2025 należało 

rozważyć podwyżkę.  

Burmistrz Grzegorz Zawiślak oznajmił, że można było to zrobić w grudniu, jednak trzeba 

mieć na uwadze, że czas popowodziowy był czasem, w którym uwaga skupiona była na 

kwestiach związanych z działaniem mającym na celu usuwanie skutków powodzi.  

Po zakończonej dyskusji zaopiniowanie projektu uchwały zostało poddane pod głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi i ustalenia stawki takiej opłaty oraz sposobu 

obliczania opłaty (druk nr 169).  

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Renata Heda, Paweł Licznar, Mieczysław Partyczny, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

PRZECIW (1) 

Łukasz Karpowicz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Witold Rygorowicz, Aneta Samotus 

 

c) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie utworzenia placówki wsparcia dziennego dla 

dzieci i młodzieży z terenu Gminy Prudnik i włączenie jej w strukturę Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Prudniku (druk nr 170) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie utworzenia placówki wsparcia dziennego dla 

dzieci i młodzieży z terenu Gminy Prudnik i włączenie jej w strukturę Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Prudniku (druk nr 170).  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Renata Heda, Łukasz Karpowicz, Paweł Licznar, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, 

Aneta Samotus, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

 

d) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia szczegółowego trybu 

i harmonogramu opracowania projektu „Strategii Rozwoju Gminy Prudnik na lata 2026-

2035” (druk nr 171) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia szczegółowego trybu i harmonogramu 

opracowania projektu „Strategii Rozwoju Gminy Prudnik na lata 2026-2035” (druk nr 171).  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Renata Heda, Łukasz Karpowicz, Paweł Licznar, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, 

Aneta Samotus, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

 

e) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy 

Prudnik do partnerstwa w celu realizacji wspólnego projektu pn. „Szlak pełen wrażeń” 

w ramach Funduszu Małych Projektów w Euroregionie Pradziad Interreg Czechy - Polska 

2021-2027 (druk nr 172) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy 

Prudnik do partnerstwa w celu realizacji wspólnego projektu pn. „Szlak pełen wrażeń” 

w ramach Funduszu Małych Projektów w Euroregionie Pradziad Interreg Czechy - Polska 

2021-2027 (druk nr 172).  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Renata Heda, Łukasz Karpowicz, Paweł Licznar, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, 

Aneta Samotus, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

 

f) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy 

Prudnik do partnerstwa w celu realizacji wspólnego projektu pn. „Aktywni razem 2” 

w ramach Funduszu Małych Projektów w Euroregionie Pradziad Interreg Czechy - Polska 

2021-2027 (druk nr 173) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy 

Prudnik do partnerstwa w celu realizacji wspólnego projektu pn. „Aktywni razem 2” 

w ramach Funduszu Małych Projektów w Euroregionie Pradziad Interreg Czechy - Polska 

2021-2027 (druk nr 173).  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 
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Renata Heda, Łukasz Karpowicz, Paweł Licznar, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, 

Aneta Samotus, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

 

g) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy 

Prudnik do partnerstwa w celu realizacji wspólnego projektu pn. „Quo Vadis” w ramach 

Programu INTERREG Czechy – Polska 2021-2027 (druk nr 174) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy 

Prudnik do partnerstwa w celu realizacji wspólnego projektu pn. „Quo Vadis” w ramach 

Programu INTERREG Czechy – Polska 2021-2027 (druk nr 174).  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Renata Heda, Łukasz Karpowicz, Paweł Licznar, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, 

Aneta Samotus, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

 

7. Sprawy bieżące, zamknięcie porządku posiedzenia. 

Radny Wiesław Zawiślak zgłosił uszkodzenie ogrodzenia na ulicy Grunwaldzkiej 92-94. 

Słupek, który został uszkodzony zagraża bezpieczeństwu przechodniów. 

Burmistrz Grzegorz Zawiślak poinformował, że ostatnio w przestrzeni medialnej pojawiła 

się informacja o wpisie Mera Nadwornej odnośnie uczczenia rocznicy urodzin Stefana 

Bandery. W wielu osobach wzbudziło to oburzenie, pojawiły się głosy na temat zerwania 

współpracy partnerskiej z Ukrainą. Mer Nadwornej tłumaczył, że jest to celebrowane święto 

w Ukrainie, a wpis ten nie miał żadnych antypolskich akcentów.  Poprosił radnych o 

przemyślenie jakie ewentualnie decyzje należy podjąć  w temacie dalszej współpracy z 

Ukrainą. Burmistrz dodał, że pojawiło się również pismo ze Stowarzyszenia Nowosiółczan i 

Puźniczan  odnośnie podjęcia uchwały/apelu o odblokowanie zgody na  prowadzenia prac 

ekshumacyjnych na terenie cmentarza w dawnej wsi Puźniki w obwodzie Tarnopol. 

Burmistrz wyraził opinie, że podjęcie takiej uchwały pokazałoby jednoznacznie, że Gmina 

Prudnik domaga się prawdy historycznej, ale są informacje z doniesień medialnych, że jakieś 

uzgodnienia odnośnie  ekshumacji pojawiły się, więc nie wie, czy apel nie zostałby odebrany 

negatywnie w kierunku relacji polsko-ukraińskich.  

Przewodniczący Komisji Witold Rygorowicz powiedział, ze każdy z radnych na pewno ma 

wypracowane swoje zdanie na ten temat, a jeśli nie to poprosił o przemyślenie tematu i 

przedstawienie opinii na najbliższych posiedzeniach.  

 

Wobec wyczerpania porządku obrad posiedzenie zakończono.  

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej  

Witold Rygorowicz  

 

 

 

  
 

Przygotował(a): Joanna Chilińska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


